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AUNING SKOLE  

 

Referat 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Tirsdag 28. marts 2023 kl. 18.00-21.00 
 
 
 

 
 
 
 
 

  

Deltagere: 
 
Forældrevalgte: Morten Kirkegaard Jensen, Tommy Larsen, Mette Fomsgaard, Heino Ydegaard, 

Helene Hastrup, Thomas Bang og Søren Blach 

Medarbejderrepræsentanter: Emil Kjærholm Jørgensen & Birgitte Brix 

Repræsentant fra ungdomsuddannelse: Bo Nørregaard Jensen – Viden Djurs 

Repræsentant fra lokalt foreningsliv: Vakant 

Elevrepræsentanter: Oliver & Simon 
 
Ledelse: Anne Illeborg & Lissi Pedersen  
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DAGSORDEN 
Mødeleder : Søren Blach 

Referent : Lissi Pedersen 
 

 
Sagsfremstilling 
orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

 
Tid og 
ansvarlig 

 
Indhold 

 
Beslutning 
Hvem gør hvad og 
hvordan? 

 
1. 

 
Godkendelse af dagsorden (B)  
Her meddeles hvis der er ønske om 
underpunkter skrevet ind under evt. 

 
2 min 
 
Alle 
 

 
Afbud fra Tommy og Mette. 
 
Dagsorden godkendt. 
 
Evt. punkter til ”evt.”: flere melder ind. 
 
Der ønskes lidt flere ord på dagsordenen, så det er nemmere at 
forberede sig godt, og så referenten er sikker på at få det rigtige 
med i referatet. 

 

 
2. 

 
Nyt fra skoleledelsen 

 
20 min 
AI 

 
AI: der er 2 stillingsannoncer ude pt. Den ene er der samtaler til i 
morgen. 
Pedelstillingen: Der er samtaler den 17/4 og mange ansøgere. 
 
Høringsperiode på Fremtidens udskoling - der skal laves en politik 
dertil. LP og AI sidder med i udvalget. 14/4 laves der et udkast til 
høringssvar. Der er høringsfrist i maj - der nedsættes udvalg til 
næste bestyrelsesmøde. 
 
IPad - opfølgning på brug af dem i skolen. I SFO bruges de til spil, 
og pædagogerne er obs på hvilke spil, de bruges også til perlepla-
der primært. De skal sidde i caféen eller ved siden af. Der er altid 
en pædagog i nærheden.  
I 0. og 1. bruges de med navn på, så programmerne er installe-
rede på forhånd, de er ens for alle. De bruges primært i dansk og 
matematik, men det er op til lærerne, hvad de bruges til. De er låst 
inde i et rum på 0. klassegangen, hvor de låses ind og ud fra. De 
bruges kun i få tilfælde i pauserne efter aftale med forældrene. 
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2. - 6. klasse er der pc-skabe. De må ikke bruges i pauserne. Fra 
7. og opefter har de fleste elever egen pc med, ellers låner de af 
skolen. Der var ikke tilbagemeldinger fra lærerne om negativ brug. 
 
Til orientering er der ved at blive lavet en aftale med de to naboer, 
der får mange bolde ind i haverne. Der sættes net op for at holde 
så mange bolde ude som muligt i det gode naboskabs tjeneste. 
 

 
3. 

 
Auningløbet 

 
10 min 
BX, HY, TL 

 
Vi efterlyser fortsat sponsorer. Interesserede kan henvende sig til 
Heino.  
Tilmeldingslinket er ved at være klart. 
Videndjurs tilbyder igen hjælp til det praktiske pakkearbejde til 
juni. 
Vi drøfter punktet igen næste gang. 

 
 

     

 
4. 

 
Orientering 17.4 udvalg 

 
10 min 
AI 

 
Kort orientering fra de aktuelle § 17.4 udvalg. 
 
Anne har netop deltaget i møde 2 i ”fastholdelses- og rekrutte-
ringsudvalget”. Det er særligt en udfordring med et manglende 
personale i sundhedsafdelingen. (Drøftelse af efter- og videreud-
dannelsesmuligheder, fastholdelsesmuligheder, fra ledighed til an-
sættelse til fastholdelse, etc.) 
I det andet udvalg, som vedrører folkeskolen, har der ligeledes 
været afviklet 2 møder - meget velstrukturerede - Tema 1 om en 
mere hensigtsmæssig ressourcetildeling - tema 2 om inklusion af 
den gruppe elever, som har behov for en lille ekstra indsats for at 
kunne lykkes bedre i ”almen” med henblik på at undgå yderligere 
segregering. På seneste møde blev der særligt drøftet kompeten-
cer, didaktik og pædagogik og organisering. På 3. temamøde efter 
påske skal deltagerne prøve at forene tema 1 og 2. 
Fra Auning skole deltager Anne, Kasper (lærer) og Helene fra 
skolebestyrelsen) 
 
Arbejdsgruppernes samlede anbefalinger sendes efterfølgende til 
politisk behandling.ooo 
 
Udfordring: Hvad er der mon i den ”sorte boks”? Hvordan kan der 
på sigt etableres en mere retfærdig og gennemsigtig fordeling?  
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Punktet drøftes igen på det kommende møde. 

 
5.  

 
Kvalitetsstandarder 

 
20 min 
AI 

 
Alle kvalitetsstandarder er netop gennemarbejdet igen. Der er ret-
telser til enkelte områder. 
Kun det overordnede arbejde fra ”Vores folkeskole” er relevant. 
Skoleprofilen er netop besluttet slettet.  
Aktuelt skal vi på den enkelte skole i stedet gennemgå skolens 
hjemmeside for at sikre, at den indeholde alle relevante oplysnin-
ger om, hvad vi aktuelt laver. 
Auning skoler lever op til det, som stod i den oprindelige ”skole-
profil”. 
 

 

 
6. 

 
Kontaktudvalgsmøde 

 
10 min 
AI 

 
Orientering om, at der d. 28. juni kl. 16-18 holdes kontaktudvalgs-
møde. 
Ønskede temaer til mødet skal meldes ind inden d. 3. maj.  
 
Punktet drøftes på kommende møde igen. Er der forslag til dags-
ordenpunkt(er)? 
 

 

     

 
7.  

 
Næste skoleårs pædagogiske indsat-
ser 

 
20 min 
AI 
 

 
Bilag omdelt med henholdsvist skoleforvaltningens og skolens 
egne indsatsområder/projekter. 
(Fælles kommunale: Fraværsprojekt, Read, praktikvejlederuddan-
nelse og NFE - Norddjurs Fælles Elevråd) 
 
Skolens egne planlagte indsatser bliver fortsat ”Leg og Læring”, 2-
voksen timer i SFO og indskoling, styrke løsningen af kerneopga-
ven gennem VPS, praksisfaglig tilgang og prototyper, FN´s  Ver-
densmål, elevers muligheder for ”deltagelse”, styrke sammen-
hænge i børnelivet gennem gode overgange, læseindsatser, ud-
nyttelse af digitale læsestrategier, ”meningsfuldt idræt på mel-
lemtrinet”. 
 

 

     

 
8. 
 

 
Valg til skolebestyrelsen 

 
5 min 
MKJ 
 

På opstillingsmødet d. 21. marts kom der 1 interesseret gæst.   På 
valg er Morten, Heino og Mette. Der er kandidatfrist d. 21. april. 
 
Skolebestyrelsesvalget er på som punkt igen næste gang. 
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Elevrådet drøfter allerede på et kommende møde, hvem der sid-
der med i skolebestyrelsen efter sommerferien. 
 

 
9.  

 
Nyt fra bestyrelsesformanden (O) 
Orientering om aktuelle sager 
 

 
5 min 
MKJ 

 
Formanden har sammen med Anne og Lissi deltaget i konferen-
cen ”Fremtidens udskoling”. Det var meget positivt.  
Efterfølgende bliver vi bedt om et høringssvar vedr. den kom-
mende politik. 
 

 

 
10. 

 
Nyt fra elevrådet (O) 
Orientering om aktuelle forhold. 
 

 
5 min 
Simon & 
Oliver 

 
Elevrådet viderebringer en henvendelse vedr. trafiksikkerhed eller 
mangel på samme på skolestien. 
Heino tager kontakt til Teknisk forvaltning med forslag om at æn-
dre skiltningen, så scootere henvises til at køre på vejen. 
 

 

 
11. 

 
Nyt fra medarbejder- 
Repræsentanterne (O) 
Orientering om aktuelle forhold 
 

 
5 min 
BX & EKJ 

 
SFO er klar til at modtage de nye elever til ”tidlig SFO” pr. 1. april. 
Lokalemæssigt søger skolen om flere haltimer. Fra kommende 
skoleår begynder alle nye elever på skolen. Vi følger den kendte 
normering, hvor der deltager pædagogisk personale fra samar-
bejdsbørnehaverne. 
 
Birgitte er netop genvalgt som TR for lærerne de næste 2 år. 
Der vælges også nye arbejdsmiljørepræsentanter. 
Den nye skoleplan har netop været drøftet. 
Lige nu knokler 6. årgang med den kommende skolefest d. 25. 
maj. 
 

. 

 
12. 

 
Den gode historie (B) 
Hvilken god historie ønsker 
 

 
5 min 
HH 
 
 

 
Hvilken god historie ønsker vi at fortælle? Helene er klar…. 
 
Mobilsmart. 
 
Efterlysning af flere sponsorer til Auningløbet. 
 

 

 
13. 

 
Eventuelt 

 
5 min 
Alle 
 

 
Opfordring til, at der fremadrettet kommer en lille forklarende tekst 
til dagsordenens punkter. Husk det, når vi indleverer punkter samt 
orientering om, hvilket type punkt, det er. 
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Hvordan kan vi undgå ”griseri” med nikotinposer på skolens om-
råde? Elevrådet arbejder videre med tiltag, som kan stoppe grise-
riet? 
 
Vedr. den nye legeplads, har vi så mon fået det, som vi ønskede? 
Heino, Jørgen og Philip arbejder videre med sagen. 
 
Vedr. evt. overførsel af overskud, så er sagen udskudt til juni. Sø-
ren videresender mail fra udvalgsformanden til alle. 
 
Vedr. spørgsmål om opfordring til at købe mere bestik til kantinen, 
så er det bestilt, men ikke leveret, da stålprodukter pt. er i restor-
dre. 
 

 Fremtidige mødedatoer 1. halvår 2023 
 
25.04.23 
30.05.23 
20.06.23 
 

   

 


